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سیاست 4
تسنیم -عضو کمیسیون شوراهای مجلس از ارسال دومین نامه تعدادی از نمایندگان مجلس به رئیس جمهور برای برکناری سه  تن از وزیران 
کابینه خبر داد.حسین مقصودی ،افزود: در چند ماه گذشته نمایندگان درنامه ای به رئیس جمهور خواستار تغییر وزیران کار، جهاد کشاورزی و 
اقتصاد شدند .نماینده مردم سبزوار در مجلس تصریح کرد: رئیس جمهور تاکنون هیچ پاسخی به اولین نامه نمایندگان در این زمینه نداده است.

 نامه دوم نمایندگان به روحانی 
برای برکناری ۳ وزیر

یک شنبه  ۳ تیر 1۳97.    10 شوال 14۳9.  شماره  19848 

...ویژه های خراسان
دردسرهای لغو دستور دولت احمدی نژاد 

برای شرکت دولتی

در حالی که دولت دهم با صدور مصوبه ای در اردیبهشت 
ماه سال 90، یکی از شرکت های مهم دولتی را منحل و 
تصمیماتی را در خصوص اموال و نیروی انسانی آن گرفت، 
این مصوبه در دولت اول حجت الاسلام روحانی، لغو و به 
تعدادی از اعضای کابینه دستور داده شد برای آغاز مجدد 
فعالیت این شرکت اقــدام کنند. اما گــزارش جدید یک 
عضو کابینه به مسئولان اجرایی نشان می دهد به رغم این 
دستور، به علت واگذاری مرکز اصلی آن شرکت به یک نهاد 
دولتی دیگر، مجموعه مذکور فاقد ساختمان مناسب برای 

ادامه فعالیت های خود است.

تداوم سختگیری کشور همسایه برای انتقال 
ارز به ایران

گزارش یک مسئول اجرایی به تعدادی از اعضای کابینه 
نشان می دهد به رغم همکاری های مناسب اقتصادی 
دستگاه های مختلف با یکی از کشورهای همسایه که باعث 
سفر رئیس جمهور کشورمان به آن جا شده است و نیز قرابت 
های فرهنگی، قومی و مذهبی بین استان های مرزی دو 
طرف، بررسی ها نشان می دهد، برخوردهای سختگیرانه 
مسئولان آن کشور موجب نبود امکان انتقال ارز حاصل از 
صادرات، از طریق سیستم بانکی به داخل کشور شده است.

...اخبار
نامه رئیس مرکز پژوهش های مجلس 

به رهبر انقلاب

 ایلنا - کاظم جلالی رئیس مرکز پژوهش های مجلس پس 
از دیدار مجلس با رهبر معظم انقلاب طی نامه ای بیانات روح 
بخش رهبر معظم انقلاب درخصوص مرکز پژوهش های مجلس 
ــاره در کالبد این مرکز دانست. را دمیدن جان و نیرویی دوب

گلایه نایب رئیس شورای عالی استان ها از 
کاهش اختیارات شوراها

 مهر- علیرضا احمدی نایب رئیس شورای عالی استان 
ها از کاهش اختیارات شوراها گلایه کرد و گفت: قانون 
اساسی به صراحت جایگاه شوراها را تبیین کرده است 
ولی هر روز شاهد هستیم که وظایف و اختیارات شوراها 

کاسته شده است.

تشکیل کمیته ۴ نفره برای تقسیم یارانه احزاب

 مهر- مسئول اطلاع رسانی خانه احزاب گفت: کمیته ای 
چهار نفره برای تعیین دستورالعمل تقسیم یارانه احزاب 
تشکیل شده است.کنعانی مقدم گفت: براساس میزان 
فعالیت احزاب به آن ها امتیاز داده شده است و بر اساس این 

امتیازبندی، تشکل ها از یارانه بهره مند می شوند.

آغاز به کار تلویزیون اینترنتی سیمای عدالت

میزان- خبرگزاری قوه قضاییه اعلام کرد، همزمان با آغاز هفته 
قوه قضاییه، شبکه تلویزیون اینترنتی سیمای عدالت )عدل تی 
وی( با هدف روشنگری حقایق و پاسخ گویی مستدل و مستند 

به فضاسازی های رسانه های معاند آغاز به کار کرد.

سازمان زندان ها: شرطی برای آزادی 
بقایی تعیین نشده است 

ایرنا- در پی انتشار خبری مبنی بر »شرط آزادی حمید 
بقایی« روابط عمومی سازمان زندان ها، با تکذیب این خبر 
که شرطی برای آزادی بقایی تعیین نشده است اعلام کرد: 
بقایی درحال سپری کردن دوران محکومیت خود است و 
انتشار این گونه اخبار کذب که از مصادیق نشر اکاذیب و 
تشویش اذهان عمومی است، با اهداف خاصی در جهت 
مظلوم نمایی و زیرسوال بردن دستگاه قضایی طراحی و 
اجرا می شود. سازمان زندان ها در این بیانیه حق هرگونه 
پیگیری حقوقی و کیفری را برای خود محفوظ می داند.
براساس این گزارش، به تازگی در کانال دولت بهار خبری  
منتشر شده بود که شرط رهایی حمید بقایی از زندان، 

عذرخواهی از رئیس قوه قضاییه اعلام شده است. 

...چهره ها و گفته ها

در نشست شنبه های انقلاب با موضوع امنیت مطرح شد 

معاون وزیر کشور: مردم به رغم گله ها با تنش های دی ماه، مقابله کردند 
معاون امنیتی وزارت کشور گفت: در جریان تنش های 
دی 96 باز هم مردم به رغم گلایه هایی که داشتند، از 

تنش استقبال نکردند بلکه خودجوش مقابله کردند. 
به گــزارش فارس حسین ذوالفقاری  که در دهمین 
ــلاب« بــا موضوع  ــق ــای ان نشست مــوســوم بــه »شنبه ه
ــای 40 ســالــه انــقــلاب اســلامــی در حــوزه  ــاورده ــت دس
امنیت سخن می گفت همچنین با اشاره به اجرای حکم 
محمد ثــلاث راننده اتوبوس مــرگ در جنایت خیابان 
گلستان هفتم گفت: امروز به خاطر اجرای حکم اعدام به 
جرم زیر گرفتن سه نفر، همه شبکه های خارجی، برنامه 
های زنده خود را قطع می کنند و به گونه ای موضوع را 
منعکس می کنند که گویی فرد دیگری مرتکب این جرم 

شده است.

سردار رادان: ما امروز تولیدکننده یک مکتب نظامی 	 
امنیتی شده ایم

همچنین در این جلسه ســردار احمدرضا رادان رئیس 
ــاره به این که اگر  مرکز مطالعات راهبردی ناجا  با اش
هنرمند ما می تواند بروز و ظهور داشته باشد در سایه امنیت 
است، گفت: اگر امنیت نباشد، مردم تلاش نمی کنند 
زندگی کنند بلکه فقط می کوشند زنده بمانند. اگر امروز 
جرئت نمی کنند وارد مرزهای ما شوند از عزم و اراده 
ماست. رادان ادامه داد : ما امروز تولیدکننده یک مکتب 
نظامی امنیتی شده ایم. پس از عبور از اروند، بسیاری از 
ارتش های صاحب سبک در عبور از آب سراغ ما آمدند تا 
سبک عبور ما را یاد بگیرند. وی تصریح کرد: آمریکا که 
مدعی مبارزه با داعش است، امروز به دنبال حفظ آن است. 

ما می دیدیم که بالگردهای آمریکایی می روند نیروهای 
داعش را از اسارت حشدالشعبی رها می کنند. 

ســردار رستگار پناه: مدیریت امنیتی کشور بدون 	 
کمک گرفتن از شرق و غرب بوده است

سردار رستگار پناه رئیس پژوهشکده امنیت ملی هم دیگر 
سخنران این نشست بود. وی با اشاره به این که مدیریت 
امنیتی کشور بدون کمک گرفتن از شرق و غرب انجام گرفته 
است، گفت: رویکرد انقلاب اسلامی، حضور گسترده و همه 
جانبه مردم در حفظ امنیت کشور بوده است. وی افزود: این 
حجم از تهدیدات علیه انقلاب اسلامی برای ساقط کردن 
هر حاکمیت دیگری کافی بود اما ما خود با طراحی هایی 

بی بدیل توانستیم به مقابله با تهدیدات برویم.

نیروی  فرمانده  شاه صفی  حسن  خلبان  امیر 
هوایی ارتش گفت: ماجرای قبرستان انگلیسی ها 

بــرای  عبرتی  درس  بوشهر  در 
متخاصمین است که اگر تعرضی 
به ایــران اسلامی داشته باشند 

قبرستان  همان  جایگاهشان 
است. /ایلنا

حجت الاسلام و المسلمین ناصر نقویان با اشاره به 
موقعیت امروز کشور گفت: امروز 40 سال است که این 
کشور دست ماست، رسانه هایش، امکاناتش، تبلیغاتش 
همه دست ماست، اگر دشمن کیلومترها آن طرف تر 
نشسته است و تبلیغ می کند، ما در خانه مردم هستیم، 

چه طور ما نتوانستیم با تبلیغات نظر 
مردم را جلب کنیم و دشمن می 
تواند؟! این یک فرافکنی نیست؟ 

این اشتباه رفتن مسیر نیست؟ 
/جماران

نمایندگان  نصرا... پژمان فر عضو فراکسیون 
ــرد: بوی  ــی مجلس تأکید ک ولای

الرحمان برجام خیلی وقت است 
ــع تمامی  ــده و در واق کــه بلند ش

علایم نشان می دهد توافق نامه 
مُرده است. /خانه ملت

مصطفی میرسلیم عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام تأکید کرد: بنی صدر با آن ویژگی آقازادگی و 
به علاوه نداشتن تسلط بر نفسانیات که ترکیب شده 
بود با اطرافیانی اغلب غیرانقلابی و فرصت طلب و 

خانواده ای که چندان مراعات اقتضای 
نمی کردند،  هم  را  انقلاب  ظاهر 

این  و  شد  خودشیفتگی  گرفتار 
خودشیفتگی او را به سقوط در 

منافقان  ننگین  ــان  ــ دام
کشاند. /تسنیم

ــی  ــانـ ــا زاکـ ــرض ــی ــل ع
نماینده سابق مجلس شــورای اسلامی با اشــاره 
ــلای لــواســان از سرلشکر  ــد بــازپــس گیری وی بــه رون

فیروزآبادی نوشت: وقتی آتش به 
اختیاری نیروهای انقلابی با 
دقــت و بررسی درســت انجام 
گــیــرد حتماً در اصـــلاح امــور 

موثر خواهد بود.  /باشگاه 
خبرنگاران

باوجود گمانه زنی ها در باره دستور کار جلسه دیروز 

 وضعیت سپنتا نیکنام و قانون اقلیت ها 
باز هم در مجمع  بررسی نشد 

در نخستین شنبه از فصل تابستان، جلسه مجمع 
تشخیص مصلحت نظام بعد از دو ماه وقفه در 
شرایطی برگزار شد که باز هم مصوبه مجلس 
درباره حضور اقلیت های دینی در شوراهای شهر 
و روستا در دستور کار قرار نگرفت. محمد صدر 
عضو مجمع تشخیص با انتقاد از این موضوع گفت: 
بنده تذکر دادم که چرا این طرح در دستور کار قرار 
نگرفته است. به هر حال باید این کار را دبیرخانه 
مجمع تشخیص انجام مــی داد. به گزارش ایرنا 
صدر در پاسخ به چرایی اقدام نکردن دبیرخانه 
و تعلل در رسیدگی به این طرح گفت: نمی دانم 
باید علت را از دبیرخانه مجمع تشخیص پرسید. 
همچنین مجید انصاری عضو مجمع تشخیص 
درباره رسیدگی به قانون حضور اقلیت های دینی 
در شوراهای شهر که در این جلسه مجمع هم به آن 
رسیدگی نشده است، با بیان این که این موضوع در 
دستور این جلسه قرار نداشت، افزود: این موضوع 
برای بار دوم به دو کمیسیون سیاسی- امنیتی 
ــاع شــده است.  و حقوقی - قضایی مجمع ارج
به گفته انصاری کمیسیون سیاسی- امنیتی 
مجمع برای بار دوم نظر خود را به دبیرخانه ارسال 
کرده است اما کمیسیون حقوقی و قضایی هنوز 
نتیجه گیری خود را ارجــاع نــداده است. وی در 
توضیح بیشتر به اعتمادآنلاین گفت: یک بار کلیات 
این مسئله در صحن بررسی شد اما چون ایرادات 
و ابهاماتی وجود داشت قرار شد که دبیرخانه از 
طریق کمیسیون ها کار بیشتری انجام دهد و بعد 
به صحن بیاید و مجدد بررسی شود، اما گویا هنوز 

نظر آن ها نهایی نشده است.

بررسی ایـــرادات وارد بر قانون مبارزه با 	 
مواد مخدر 

در جلسه روز گذشته مجمع، اصلاح قانون مواد 
مخدر بررسی شد. به گــزارش تسنیم، مجمع 
تشخیص مصلحت نظام، درخواست ستاد مبارزه 
با مواد مخدر در خصوص رفع سه ایراد وارد بر 
قانون مبارزه با مواد مخدر را بررسی کرد. در 
عین حال از جزئیات این مصوبه و مــواد مورد 

بررسی خبری منتشر نشده است.

ــرای 	  ــ ـــی: نـــظـــارت بـــر اج مــحــســن رضـــای
 8 طی  مقاومتی  اقتصاد  کلی  سیاست های 

جلسه انجام شده است 
ــی دبــیــر مجمع  ــای در ایـــن جلسه محسن رض

تشخیص مصلحت نظام با ارائه گزارشی از فعالیت 
کمیسیون های مجمع و هیئت  عالی نظارت، از 
برنامه ریزی برای تدوین و پیشنهاد هشت عنوان 
سیاست  کلی در دوره فعلی مجمع خبر داد و گفت: 
در بحث نظارت بر سیاست های کلی به عنوان 
وظیفه ای که  از سوی رهبر معظم انقلاب به مجمع 
تشخیص محول شده است، هیئت عالی نظارت 
در گام اول با لحاظ اولویت های موجود، نظارت 
بر اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی را 
تصویب و طی هشت جلسه تاکنون، این موضوع را  
بررسی کرده است. پس از  بحث و بررسی، ادامه 
رسیدگی به موارد مطرح شده برای تصمیم گیری 

نهایی به جلسات آینده موکول شد.

ــپ چــهــره ای 	  هاشمی شـــاهـــرودی: تــرام
نامتعادل و ترسو است 

در ابتدای این جلسه رئیس مجمع تشخیص با 

اشاره به اقدام اخیر آمریکا در خروج از برجام اظهار 
کرد: رئیس جمهور آمریکا چهره ای نامتعادل و 
ترسو است که سعی دارد با رویکرد تاجرمآبانه 
و فضاسازی های کاذب از قبیل ایران هراسی، 
مطامع مالی و اقتصادی خود را در منطقه دنبال 
کند در حالی که این گونه رفتارهای غیر معقول 
در قبال معاهدات بین المللی، اعتبار این کشور را 
بیش از پیش مخدوش کرده و موجب بی اعتمادی 

جهانیان به آمریکا شده است. 
ــدت و تبعیت  آیــت ا... هاشمی شــاهــرودی وح
از رهبری و تــلاش شبانه روزی را وظیفه مهم 
مسئولان کشور  در شرایط کنونی دانست و افزود: 
راه مقابله با شیطنت های دشمنان، انسجام و هم 
افزایی، رصد دقیق شرایط، هوشیاری در قبال 
توطئه ها و اهتمام هرچه بیشتر بر ارائه خدمت 
به مردم عزیز به ویژه حل معضلات و مشکلات 

اقتصادی و معیشتی است.

هشدار رئیس فراکسیون امید درباره برخی صداها 
از درون خانواده اصلاحات 

عارف: جریان اصلاحات باید مراقبت کند 
از درون ضربه نخورد 

رئیس فراکسیون امید مجلس با انتقاد از کسانی که خود را سخنگوی بزرگان 
اصلاحات معرفی می کنند، هشدار داد که جریان اصلاحات باید مراقبت کند از 
درون ضربه نخورد چرا که در مواقعی از درون جریان اصلاحات صداهایی شنیده 
می شود که جز ایجاد چالش و هزینه در درون خانواده اصلاحات دستاورد دیگری 
ندارد. به گزارش ایلنا، محمدرضا عارف در دیدار با جمعی از اعضای شورای شهر 
کرج با اشاره به ظرفیت های مستعد  نیروی انسانی در کشور به ویژه نسل جوان، 
تصریح کرد: یادمان نرود که نسل جوان باانگیزه و نخبه که در ایام انتخابات 
بیشترین فعالیت را در ستادهای انتخاباتی داشته اند می توانند موتور محرکه 
توسعه در کشور باشند و باید به نحو شایسته ای از این ظرفیت بالقوه استفاده کرد.

نهاد شوراها در دور جدید باید خروجی قابل اعتنایی برای افکارعمومی 	 
داشته باشد

عارف با یادآوری فعالیت های صورت گرفته برای انتخابات اخیر شوراها،گفت: 
انتظار ما از شوراهای اسلامی شهر و روستا به خصوص شوراهای کلان شهرها 
این است که به عقبه گفتمانی خود توجه داشته باشند و یک صدا از شوراها شنیده 
شود. نهاد شوراها که میراث دوران اصلاحات است در دور جدید باید خروجی 
قابل اعتنایی برای افکار عمومی داشته باشد و نباید خود را درگیر روزمرگی کند 
و باید مهم ترین دغدغه آن خدمت به مردم و پاسخ به مطالبات آن ها در ارتباط با 
مدیریت شهری و اختیارات خود باشد. رئیس فراکسیون امید با تاکید بر این که 
جریان اصلاحات باید مراقبت کند از درون ضربه نخورد، تأکید کرد:متاسفانه در 
مواقعی از درون جریان اصلاحات صداهایی شنیده می شود که جز ایجاد چالش 
و هزینه در درون خانواده  اصلاحات دستاورد دیگری ندارد و شخصا امیدوارم که 
این گونه مواضع از سرناآگاهی باشد و همه دوستان به رمز پیروزی و موفقیت این 

جریان که وحدت و انسجام است، توجه جدی کنند.

عده ای مدعی سخنگویی از جانب بزرگان اصلاحات می شوند	 
وی با بیان این که برخی افراد برای خود تکلیف فرض می کنند که به نیابت 

ــان اصـــلاحـــات  ــ ــزرگ ــ از بـــرخـــی ب
رهنمودهایی صادر کنند، تصریح 

کرد: در جریان انتخابات اخیر 
شاهد  مجلس  رئیسه  هیئت 
بودیم عده ای مدعی سخنگویی 
از جـــانـــب بـــرخـــی بـــزرگـــان 

اصلاحات شدند و خواستند در 
تصمیمات فراکسیون امید مداخله 

کنند که چون از نیت باطنی آن 
ها خبر داشتیم روی خوش 

به آن ها نشان داده نشد هر 
چند در گذشته هم  همین 

افـــراد چنین اقــدامــاتــی 
انــجــام داده بــودنــد ولی 
بعد در جلسات خصوصی 

عذرخواهی کردند.

حاشیه های جلسه مجمع تشخیص
   

* در این جلسه، دکتر حسن روحانی رئیس جمهور، دکتر علی لاریجانی رئیس مجلس و آیت  ا... 
آملی لاریجانی رئیس قوه قضاییه حضور نداشتند که این موضوع مثل همیشه سوژه رسانه ها شد.
* حضور احمدی نژاد در کنار پرویز داوودی معاون اولش در دولت نهم از نکات جالب توجه این 

جلسه بود.
* فیروزآبادی هم که در روزهای اخیر جزئیات ویلای تحویل شده به او خبرساز شده بود، در جلسه 

مجمع حضور داشت.
* گعده رحمانی فضلی، اشتری و قالیباف در جلسه که با آمدن قالیباف به کنار صندلی های وزیر 

کشور و فرمانده نیروی انتظامی اتفاق افتاد، در نوع خود جالب توجه بود.
* محمد صدر درباره این که »آیا اعضا در جلسه اعتراضی به نامنظمی جلسات داشتند یا خیر؟« 

گفت: بله اکثر اعضا به این موضوع اعتراض داشتند.


